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PROCES-VERBAL 
Încheiat în şedinţa ordinară a Consiliului Local al Sectorului 6 

din data de 08.02.2024 
 
 

Lucrările şedinţei au început la orele 17.00 în sala de ședințe a Primăriei Sectorului 6 cu 
sediul în Calea Plevnei nr. 147-149, sector 6, Bucureşti. 
 La prezidiu au luat loc următoarele persoane:  

-  dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6 al Municipiului Bucureşti; 
- dl Demirel Spiridon, Secretarul general al Sectorului 6; 

- dl Ungureanu Marius Ionel, Președinte de ședință; 
- dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, Viceprimar al Sectorului 6; 
- d-na Ștefan Mihaela Ana Maria, Viceprimar al Sectorului 6; 
 În deschiderea lucrărilor şedinţei dl Demirel Spiridon, Secretarul general al Sectorului 6, 
face prezenţa consilierilor. Au fost prezenți 26 de consilieri locali din 27 de consilieri locali            
în funcție. A lipsit dl Coșcodaru.  
 Convocarea membrilor Consiliului Local al Sectorului 6 s-a făcut în scris prin poșta 
electronică, prin Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 304 din 02.02.2024, în temeiul dispoziţiilor 
art. 133 alin. (1), art. 134 alin. (1) lit. a), alin. (3) lit. a) și alin. (5), art. 135, art. 155 alin. (1) lit. b) 
şi lit. e) și ale art. 196 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind 
Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, invitația la ședință precizând data, 
ora și locul desfășurării acesteia. 
 Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 304 din 02.02.2024 a fost publicată în ziarul 
Adevărul în data de 06.02.2024, a fost adusă la cunoştinţa publică prin afişare la avizierul                   
Primăriei Sectorului 6 și pe site-ul instituţiei. Proiectul ordinii de zi a fost suplimentat prin 
Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 310/06.02.2024. 
 Menționăm că ședințele Consiliului Local al Sectorului 6 pot fi accesate pe site-ul 
instituției la adresa www.primarie6.ro, la secțiunea Ședințele consiliului local și pe pagina                  
de facebook la adresa facebook.com/PrimariaSectorului6. 
 

                                          Anexă la Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 304 din 02.02.2024 
Nr. 
Crt

. 

Comisii de 
specialitate 

ale 
C.L. Sector 6 

 
PROIECT ORDINE DE ZI 

1. 

 

Aprobarea procesului-verbal al ședinței extraordinare convocată de îndată 
din data de 19.12.2023, ora 15:00, procesului-verbal al şedinţei 
extraordinare, convocată de îndată din data de 19.12.2023, ora 20:15, 
procesului-verbal al şedinţei ordinare din data de 21.12.2023    
şi a procesului-verbal al şedinţei ordinare din data de 18.01.2024 

2. 
nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 36/02.02.2024 privind aprobarea Bugetului 
consolidat de venituri şi cheltuieli al subdiviziunii administrativ-teritoriale 
sector 6 Bucureşti pe anul 2024 

 

SECTORUL 6 AL MUNICIPIULUI BUCUREŞTI  



Page 2 of 10 

 

3. 
nr.  5   

Proiect de hotărâre nr. 17/23.01.2024 privind alegerea preşedintelui    
de şedinţă pentru perioada martie - mai 2024 

4. 

nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 307/08.12.2023 privind aprobarea Organigramei,    
Statului de funcții, numărului de personal și Regulamentului de Organizare 
și Funcționare ale Direcției Generale de Asistență Socială și  Protecția 
Copilului Sector 6 

5. nr. 1, nr. 4 și      
nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 305/08.12.2023 privind aprobarea înființării 
serviciului social “Complex de Servicii Sociale Seniori” şi aprobării 
Regulamentului de Organizare şi Funcţionare a acestuia, în subordinea 
Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Sector 6 

6. nr. 1, nr. 4 și      
nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 287/05.12.2023 privind stabilirea unor măsuri 
organizatorice, pentru anul 2024, în vederea aplicării prevederilor    
Legii nr. 196/2016 privind venitul minim de incluziune, cu modificările    
și completările ulterioare 

7. nr. 1, nr. 4 și      
nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 292/07.12.2023 privind acordarea de la bugetul 
local al Sectorului 6, de ajutoare sociale comunitare pentru plata chiriei 
unor locuinţe, în anul 2024, pentru persoanele singure/familiile    
din categorii vulnerabile, ca măsură de combatere a excluziunii sociale 

8. nr. 1, nr. 4 și      
nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 306/08.12.2023 pentru aprobarea cuantumului 
maxim şi a condiţiilor de acordare a prestaţiilor financiare excepţionale 
pentru familii care nu au posibilitatea de a acorda copiilor îngrijirea 
corespunzătoare 

9. nr. 1, nr. 4 și      
nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 311/08.12.2023 privind aprobarea Planului anual 
de acţiune privind serviciile sociale administrate şi finanţate din bugetul 
Consiliului Local al Sectorului 6 al Municipiului București, pentru    
anul 2024 

10. 

nr. 1, nr. 4 și      
nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 23/31.01.2024 privind aprobarea acordării 
subvenției din bugetul local al Sectorului 6, în anul 2024, în vederea 
derulării şi finanţării proiectului „Centrul de zi pentru copii şi părinţi” 
desfăşurat de Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului 
Sector 6 în parteneriat cu Fundaţia Filantropică „Metropolis” 

11. 

nr. 1, nr. 4 și      
nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 24/31.01.2024 privind aprobarea acordării 
subvenției din bugetul local al Sectorului 6, în anul 2024, în vederea 
derulării şi finanţării proiectului Centru de Consiliere şi Sprijin pentru 
Tineri în Situaţii de Risc ”Pași spre Independență” desfăşurat    
de Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Sector 6    
în parteneriat cu Fundaţia Filantropică „Metropolis” 

12. nr. 1, nr. 4 și      
nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 26/31.01.2024 privind aprobarea subvenției    
din bugetul local al Sectorului 6, în anul 2024, în vederea derulării şi 
finanţării proiectului Complex de case de tip familial “Sf. Marcellin 
Champagnat” desfăşurat de Direcţia Generală de Asistenţă Socială    
şi Protecţia Copilului Sector 6 în parteneriat cu Asociaţia „Fraţilor Marişti 
ai Şcolilor din România” 

13. nr. 1, nr. 4 și 
nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 29/01.02.2024 privind aprobarea acordării 
subvenției din bugetul local al Sectorului 6, în anul 2024, în vederea 
derulării şi finanţării proiectului ,,Centrul Comunitar Ghencea - Cantină 
socială” desfăşurat de Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia 
Copilului Sector 6 în parteneriat cu Asociaţia „Sfântul Arhidiacon    
Ştefan-Ghencea” 
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14. nr. 1, nr. 4 și 
nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 30/01.02.2024 privind aprobarea acordării 
subvenției din bugetul local al Sectorului 6, în anul 2024, în vederea 
derulării şi finanţării proiectului ,,Centrul Comunitar Ghencea - Centru    
de zi” desfăşurat de Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia 
Copilului Sector 6 în parteneriat cu Asociaţia „Sfântul Arhidiacon    
Ştefan-Ghencea” 

15. 

nr. 1, nr. 4 și 
nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 31/01.02.2024 privind aprobarea acordării 
subvenției din bugetul local al Sectorului 6, în anul 2024, în vederea 
derulării şi finanţării proiectului „Centrul Comunitar Generaţii” desfăşurat 
de Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Sector 6    
în parteneriat cu Fundaţia Regală Margareta a României 

16. 
nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 33/01.02.2024 privind aprobarea asocierii între 
Sectorul 6 al Municipiului București, Clubul Copiilor Sector 6 și Clubul 
Sportiv Școlar nr. 5  

17.  Întrebări și interpelări. 
 
 

                                                                              Anexă la D.P. Sectorului 6 nr.  310/06.02.2024 
                     Suplimentarea Ordinii de zi a ședinței ordinare din data de 08.02.2024, ora 1700 

 

 
 

Dl Demirel Spiridon, secretar general: Bună ziua, doamnelor și domnilor consilieri!                   
Vom începe şedinţa de astăzi cu efectuarea prezenţei! Sunt prezenţi 25 de consilieri locali din 27 
de consilieri locali în funcţie. Lipsesc dl Coșcodaru și dl Desculțescu. Dl Coșcodaru este plecat în 
străinătate, în interes de serviciu.  

Dl președinte, aveți cuvântul! 
Dl Marius Ionel Ungureanu, președinte de ședință: Vă mulțumesc, dl secretar general! 

Bună ziua, doamnelor și domnilor consilieri! Şedința de astăzi a fost convocată prin dispoziția 
domnului primar numărul 304 din 02.02.2024 și anunțul a fost publicat în ziarul Adevărul din data 
de 06.02.2024. Proiectul ordinii de zi a fost suplimentat prin Dispoziția Primarului Sectorului 6              
nr. 310/06.02.2024. 

Avem la dosar rapoartele de informare depuse de către responsabilul pentru relația cu 
societatea civilă privind îndeplinirea procedurilor de transparență decizională.  

Dacă sunt modificări pe proiectul ordinii de zi? Vă rog, dl consilier Pană! 
Dl Traian Pană, consilier local: Vin cu o propunere, să mutăm punctul întrebări și 

interpelări, după ordinea de zi suplimentară, adică la sfârșitul ședinței. Mulțumesc!  
Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc! Supun la vot propunerea d-lui Pană! Dacă 

sunt voturi „împotrivăˮ? „Abțineriˮ? Cu 25 de voturi „pentruˮ, propunerea a fost aprobată.  
Supun la vot suplimentarea proiectului ordinii de zi aprobat din dispoziția                  

numărul 310 din 06.02.2024. Voturi „împotrivăˮ? „Abțineriˮ? Voturi „pentruˮ?  
Dl Demirel Spiridon: 26. A venit dl Desculțescu. 

Nr. 
crt. 

Comisii de 
specialitate 

C.L.           
Sector 6 

ORDINEA DE ZI 

1. 
 nr. 1, nr. 4 

și nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 37/06.02.2024 privind asumarea responsabilităţii 
organizării şi derulării procedurilor de atribuire a contractelor/acordurilor – 
cadru pentru achiziţia produselor aferente Programului pentru şcoli     
al României la nivelul Sectorului 6 al Municipiului Bucureşti, pentru anul 
şcolar 2023 -2024  

 

 



Page 4 of 10 

 

Dl Marius Ionel Ungureanu: Cu 26 de voturi „pentruˮ, suplimentarea ordinii de zi a fost 
aprobată.  

Supun la vot proiectul ordinii de zi aprobat prin dispoziția numărul 304 din 02.02.2024. 
Voturi „împotrivăˮ? Nu sunt voturi „împotrivăˮ. „Abțineriˮ? Nu sunt „abțineriˮ. Voturi „pentruˮ? 
Cu 26 de voturi „pentruˮ, ordinea de zi a fost aprobată.  

Supun la vot ordinea de zi în integralitatea sa. Voturi „împotrivăˮ? Nu sunt voturi 
„împotrivăˮ. „Abțineriˮ? Nu sunt „abțineriˮ. Voturi „pentruˮ? Cu 26 de voturi „pentruˮ, ordinea 
de zi în integralitatea sa a fost aprobată.  

Aș vrea să vă propun aceeași modalitate ca la ședințele trecute, în sensul că dacă nu sunt 
discuții generale, să trecem la votarea proiectelor în ansamblul lor. Este cineva „împotrivăˮ?                
Se „abținereˮ cineva? Nu. Vă mulțumesc! Vă rog, dl secretar general! 

Dl Demirel Spiridon: Doamnelor și domnilor consilieri, avem de aprobat                   
procesul-verbal al ședinței extraordinare cu convocare de îndată din data de 19.12.2023,               
ora 15:00. Dacă sunt discuții? Dacă nu sunt discuții, vă supun la vot. Sunt voturi „împotrivăˮ?              
Nu sunt voturi „împotrivăˮ. „Abțineriˮ? Nu sunt „abțineriˮ. Voturi „pentruˮ? Cu 26 de voturi 
„pentru”, procesul-verbal a fost aprobat. Mulțumesc!  

Tot în data de 19.12.2023, avem procesul-verbal al ședinței extraordinare, convocată de 
îndată de la ora 20:15. Dacă sunt discuții? Dacă nu sunt discuții, vă supun la vot procesul-verbal.                  
Sunt voturi „împotrivăˮ? Nu sunt voturi „împotrivăˮ. „Abțineriˮ? Nu sunt „abțineriˮ.               
Voturi „pentruˮ? Cu 26 de voturi „pentru”, procesul-verbal a fost aprobat.  

De asemenea, procesul-verbal al ședinței ordinare din data de 21.12.2023. Dacă sunt 
discuții? Dacă nu sunt discuții, vă supun la vot procesul-verbal. Sunt voturi „împotrivăˮ? Nu sunt. 
„Abțineriˮ? Nu sunt. Voturi „pentruˮ? Cu 26 de voturi „pentru” și acest proces-verbal a fost 
aprobat.  

Procesul-verbal din data de 18.01.2024. Dacă sunt discuții pe marginea acestui                   
proces-verbal? Dacă nu sunt discuții, vă supun la vot procesul-verbal din 18 ianuarie.                
Sunt voturi „împotrivăˮ? Nu sunt. „Abțineriˮ? Nu sunt. Voturi „pentruˮ? Cu 26 de voturi „pentru” 
și acest proces-verbal a fost aprobat.  

Domnule președinte, aveți cuvântul! 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc! Primul proiect pe ordinea de zi a ședinței 

de astăzi: Proiect de hotărâre nr. 36/02.02.2024 privind aprobarea Bugetului consolidat de 
venituri şi cheltuieli al subdiviziunii administrativ-teritoriale sector 6 Bucureşti pe anul 2024.  

Discuții, vă rog? 
D-na Delia Mihalache, reprezentant Asociația Inițiativa Prelungirea Ghencea:             

Bună seara! Sunt Delia Mihalache de la Asociația Inițiativa Prelungirea Ghencea. Am fi venit la 
dezbaterea publică, dacă ați fi anunțat-o undeva public. Întrucât nu ați făcut-o, noi am cerut-o în 
calitate de asociație legal constituită, facem propunerea acum la dezbaterea bugetului.  

Vă propunem să alocați suma de 1.900.000 lei, în bugetul local al Sectorului 6 pe 2024, 
pentru recuperarea terenului de 71 de hectare de la Serele Militari de la A.D.S..  

Aceasta este evaluarea de inventar, comunicată de Agenția Domeniilor Statului, pentru 
realizarea parcului public, pe care îl cerem din 2015. Suntem mii de oameni, mii de familii cu 
copiii. Nu avem un parc public în zonă, iar terenul acesta se retrocedează în continuare. Dacă o să 
așteptați să fie retrocedat, o să plătiți mai mulți bani din taxele și impozitele noastre, mai mult de 
1.900.000 lei și domnule primar, vă solicităm să vă alăturați demersului cetățenilor care cer 
scoaterea din rezerva de retrocedare a Capitalei a acestui teren, pentru a fi transferat către Primăria 
Capitalei și Primăria Sector 6. Vă rugăm să ne spuneți ce poziție aveți față de această solicitare, 
pentru că la 34 de ani de la începerea retrocedărilor, noi credem că este momentul ca interesul 
public pentru mai mult spațiu verde, să fie pus înaintea interesului public pentru mai multe 
blocuri. Cu tot respectul pentru proprietatea privată și noi avem dreptul să trăim civilizat. Nu este 
vina noastră că statul român, 34 de ani nu a fost în stare să finalizeze aceste retrocedări. 
Mulțumesc! 
  Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc! Vă rog, domnule primar! 
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  Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Nu știu cu ce să încep. Cu calm ar trebui să 
încep. Este extrem de puțin probabil ca Guvernul să inițieze o hotărâre prin care să vândă 
Primăriei Municipiului București acel teren. Unu la mână, orice transfer de proprietate dintre 
instituțiile statului se face în baza nu a cât a evaluat în 1900 toamna A.D.S.-ul propriul teren, ci se 
face în baza unui raport de evaluare întocmit de experți, pe metodologia ANEVAR. Deci, valoarea 
lor de inventar nu face nici cât o ceapă degerată. Acesta este simplul adevăr. Unu la mână.  

Doi la mână. O să vin cu o veste bună în curând. Nu pot să zic public, pentru că îi pun pe 
alții în temă și nu vreau, pentru că cei care au alte interese decât avem noi și vă asigur aici că 
avem fix același interes acolo, pot demara anumite acțiuni care ne-ar bloca, la un moment dat. 
Deci, nu mai este mult și o să vin cu un anunț pe acest subiect. Am urmărit atent absolut tot ce s-a 
întâmplat pe această temă și am găsit, cred eu, o soluție.  

Trei la mână. Conform P.U.Z.-ului actual, acolo, zona se poate ghetoidiza, adică pot 
apărea și mai multe blocuri pe un regim de construire absolut imens. Este singura zonă în care a 
mai rămas în Sectorul 6, bine, mai este și microzona 30, în zona Lacului Morii. Deci, ce este acum 
acolo este un dezastru urbanistic pe actualul P.U.Z.. Știți foarte bine că în urmă cu 2 ani am 
demarat un P.U.Z.. pentru microzona 17, care a fost aclamat de către lumea academică, de către 
Comisia Tehnică de Urbanism, numită de către dl primar general. Un P.U.Z. care ar reduce și 
CUT-ul și POT-tul, să nu se mai construiască, să fie și la noi ca în Militari Residence. Un P.U.Z. 
salutat de Bogdan Suditu, șeful Comisiei Tehnice de Urbanism, un P.U.Z. de reparație, care vine 
fix în consonanță cu primarul general, dar primarul general, pe care și dvs. îl susțineți în calitate 
de membru U.S.R., refuză să ne emită avizul de oportunitate, fără de care noi nu putem merge mai 
departe. Vă rog frumos, fac apel la U.S.R. Sector 6 și la dvs., la Iniţiativa Ghencea, să facem 
demersuri în continuare. Eu am făcut tot ce a ținut de mine, de la telefoane și adrese trimise 
zilnice, cred că s-au adunat câteva sute de adrese, pentru că mi-am rugat, la un moment dat, 
cabinetul, ca zilnic să-i trimită aceeași adresă prin care să rugăm să semneze avizul de 
oportunitate pentru acest P.U.Z.. Dl primar general a ieșit la televizor de curând, la Digi 24 și a zis 
că nu domnule, că unde este graba, pentru că oricum vrea să se mai uite el acolo, pentru că trebuie 
să fie zonă mixtă și nu doar locuire cum avem până acum. Este singurul P.U.Z. din istoria 
Bucureștiului care fixează un procent foarte, foarte generos de zonă mixtă. Face clar în planșe, 
adică acea cerință pe care o cerea primarul general face clar dovada că este ceea ce trebuie. Adică 
ce înseamnă aceasta? După ce se umple un anumit proces de locuire, nu mai poți construi mai 
departe decât acele funcțiuni mixte cerute. Este o bună practică. Ar salva întreaga zonă. Acum, tot 
ce vine, ce poate veni la autorizare directă, este un dezastru. Acest P.U.Z. nu este făcut de nicio 
firmă de, în fine, de oameni cu alte interese. Este o firmă curată, este o firmă care a lucrat în 
binele public și încă o dată, toată lumea academică, n-am auzit pe nimeni să aducă măcar o critică 
a acestui demers și în lipsa avizului de oportunitate pe care trebuie să-l dea primarul general 
conform legii, noi nu putem merge mai departe, nu putem merge mai departe pentru a obține 
celelalte avize, Apa Nova, Termoenergetica, toate, așa este legea. Eu vreau să salvez acea zonă, 
noi vrem să salvăm acea zonă cu toții. Primarul general nu vrea să salveze acea zonă, blocând 
acest aviz de oporunitate. Acesta este adevărul, este factual, este demonstrabil. Aveți promisiunea 
mea fermă și pot să fiu și pe bandă, că am mai zis și alte lucruri pe care le-am promis în trecut, 
care nu s-au întâmplat imediat, nu s-au întâmplat într-o lună, două, în șase luni, dar s-au întâmplat, 
că acolo va fi un parc și nu o să o rezolve nici A.D.S.-ul, nici guvernul, nici Ministerul 
Agriculturii, care are alte interese și nici cei care fac legile pe retrocedare. Am o soluție şi noi, 
împreună cu acest consiliu local, pentru că evident, soluția mea este dependentă de votul 
Consiliului Local, vom avea acolo un parc. Nu putem pune acum, în buget, pentru că nu avem ce 
pune, v-am zis, chiar dacă am pune acești bani în buget, cum solicitați dvs., valoarea de inventar 
pe care ei au făcut-o în 1990 toamna nu mai este de actualitate și pentru orice transfer de 
proprietate, Codul administrativ cere o nouă evaluare care se face pe baza metodologiei actuale. 
Mulțumesc! 

Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc, domnule primar! 
Dacă mai sunt alte discuții? Vă rog, domnule viceprimar! 
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Dl Alexandru Valeriu Gâdiuţă, viceprimar: Vă mulțumesc, domnule președinte!  
Am făcut o serie de propuneri pentru buget în perioada aceasta de dezbatere și mă bucur           

că mare parte dintre ele au fost incluse în această variantă îmbunătățită. Este vorba de bani pentru 
exproprierea terenului ce ar putea întregi viitorul Parc Grăzăvești, este vorba de bani pentru săli de 
sport în școli care nu au în acest moment sală de sport și, din păcate, avem astfel de unități                   
în Sectorul 6 sau propuneri pentru modernizarea unor unități de învățământ, răscumpărarea celui 
ce a fost în trecut Parcul Dreptății din Militari și alte asemenea propuneri, dar mai am o propunere 
de amendament. Este vorba de includerea în bugetul Administrației Școlilor Sector 6, pe lista                
de investiții, a unei documentații tehnico-economice DALI în valoare de 200.000 lei pentru 
modernizarea Școlii Gimnaziale “Ion Dumitriu”, la capitolul 51.02. cod indicator 71.01.30 alte 
active fixe Administrația Școlilor și se diminuează capitolul 51.02. cod indicator 20.30.30 alte 
cheltuieli cu bunuri și servicii la Sectorul 6 al municipiului București, cu aceeași sumă de         
200.000 lei. Deci, concret, este vorba de documentația necesară pentru începerea modernizării la 
Școala Gimnazială “Ion Dumitriu”. Mulțumesc! 

Dl Marius Ionel Ungureanu: Dacă nu mai sunt alte discuții, avem un amendament               
al doamnei consilier Trăistaru.  

D-na Nicoleta Veronica Trăistaru, consilier local: Bună ziua tuturor! Amendament 
numărul 1 la proiectul de buget pentru anul 2024. Tipul amendamentului este de modificare.  

Inițial: la cultură, recreere și religie, servicii religioase cod indicator 67.02.06 suma 
prevăzută pentru anul 2024 - 2000 mii lei.  

Modificat: la cultură, recreere și religie servicii religioase cod indicator 67.02.06. 
se vor face următoarele mențiuni:  

1) consolidare și alte lucrări de intervenție la Biserica Sfânta Parascheva Parohia Militari 2, 
situată pe Strada Dreptății, numărul 24, Sector 6, suma prevăzută 1000 mii lei, care ar fi de 
preferat să fie alocată în primele două trimestre ale anului 2024, în funcție de posibilități. Și 
mai fac mențiunea că suma de bani prevăzută în bugetul din anul 2023 nu a fost alocată în 
integralitate; 

2) consolidare și alte lucrări de intervenție la Biserica Sfântul Antonie cel Mare, Parohia Înălțarea 
Domnului, situată pe Aleea Valea Boteni, numărul 7, Sector 6 suma prevăzută 1000 mii lei. 

D-na Mihaela Ana Maria Ştefan, viceprimar: Cu mențiunea, dacă îmi permiteți                   
o completare d-na consilier, nu vorbim de alte fonduri, ci vorbim de repartizarea celor                   
2000 de mii lei alocați deja pentru culte. Deci, nu vorbim de o suplimentare a bugetului, ci de o 
direcționare mai clară a bugetului deja existent.  

Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc! Dacă mai sunt alte discuții?                   
Vă rog, domnule consilier Bojdan! 

Dl Alexandru Teodor Bojdan, consilier local: Mulțumesc, domnule președinte! Zilele 
trecute m-a contactat un coleg consilier U.S.R. Sector 1 cu privire la proiectul pe care dumnealor       
l-au aprobat recent pentru construcția unui nou pasaj Săbăreni. Am înțeles că proiectul aprobat de 
dumnealor vizează și o contribuție de 40% din costul final al lucrărilor, ceea ce echivalează cu              
6 milioane de lei. Acum, știu că noi nu avem aprobat nici protocolul cu Sectorul 1, nici indicatorii 
tehnico-economici, așa că nu putem să facem alocarea per se, dar voiam să întreb dacă avem                   
în plan așa ceva, astfel de proiect în cursul anului și dacă va urma o rectificare bugetară cu cele               
6 milioane pentru podul Săbăreni? Mulțumesc! 

Dl Marius Ionel Ungureanu:  Vă mulțumesc! Vă rog, domnule primar! 
Dl Ciprian Ciucu: Sectorul 6 îşi va ține cuvântul dat. Imediat ce o să aducem protocolul 

în fața Consiliului Local şi vor fi aprobați indicatorii noi vom face rectificarea.  
Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc!  
Dacă nu mai sunt alte discuții, supun la vot amendamentul domnului viceprimar Gădiuță. 

Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. Abțineri? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? 
Cu 26 de voturi “pentru”, amendamentul domnului Gâdiuță a fost aprobat.  
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Propun la vot amendamentul doamnei consilier Trăistaru. Voturi “împotrivă”? Nu sunt 
voturi “împotrivă”. Abțineri? 5 “abțineri” (dl Desculţescu, dl Iacob, dl Petcu, dl Simion. E.,                 
dl Zainea). Voturi “pentru”? Cu 21 de voturi “pentru”, amendamentul a fost aprobat.  

Supun la vot bugetul în integralitatea sa. Voturi “împotrivă”? 8 voturi “împotrivă”             
(dl Bordei, dl Ciontu, dl Iacob, dl Pană, dl Petcu, dl Simion E., dl Stanciu, d-na Surulescu). 
Abțineri? O “abținere” (dl Desculţescu) Voturi “pentru”? Cu 17 voturi “pentru”, bugetul a fost 
adoptat.  
 Dl Ciprian Ciucu: Dragi colegi, vreau să vă zic că vă mulțumesc pentru votul acordat 
bugetului astăzi și vreau să îmi cer scuze, dar trebuie să plec! Mă voi duce de aici la                   
Colegiul P.T.T.R. Airinei, unde mă voi vedea cu părinții, acolo sunt ceva probleme, o să vă zic 
mai multe. Practic, acel colegiu va trebui să fie reconstruit, este pe lista prioritară a Ministerului 
Dezvoltării, dar trebuie și mutați copiii de acolo și va trebui să vorbesc cu părinții, să prezint 
situația, pentru că am primit de curând o expertiză care arată că inclusiv căminul în care au studiat 
atâția ani de zile, de când au fost scoși, de 12 ani de zile, au fost scoși de acolo, inclusiv acesta are 
risc seismic și trebuie să mă duc să liniștesc părinții, umblă fel de fel de zvonuri și să le contrazic, 
că avem soluții pentru ei. Deci, de aici plec acolo și îmi cer scuze că nu mai rămân la ședință mai 
departe și vă mulțumesc pentru buget!  
 Dl Marius Ionel Ungureanu: Propun pauză de 5 min, vă mulțumesc!  
 PAUZĂ 

Dl Demirel Spiridon: Domnul Secretar face prezența. Suntem în aceeași formulă, 26 de 
consilieri. Vă rog, domnule președinte! 

Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc, domnule secretar general! 
 Proiect de hotărâre nr. 17/23.01.2024 privind alegerea preşedintelui de şedinţă pentru 
perioada martie - mai 2024. 

Dacă sunt propuneri, vă rog?  
Dl Constantin Alin Copaci, consilier local: Grupul P.N.L îl propune pe domnul consilier 

Lucian Dubălaru. Mulțumesc! 
 Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc! Dacă nu mai sunt alte propuneri, propun          

să trecem la vot. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? O “abținere”              
(dl Desculțescu). Voturi “pentru”? Cu 25 de voturi “pentru”, propunerea a fost aprobată. 

Supun la vot proiectul în integralitatea lui. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi 
“împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 26 de voturi “pentru”, proiectul 
a fost adoptat.  
 Proiect de hotărâre nr. 307/08.12.2023 privind aprobarea Organigramei, Statului                   
de funcții, numărului de personal și Regulamentului de Organizare și Funcționare ale                   
Direcției Generale de Asistență Socială și  Protecția Copilului Sector 6. 

Dacă sunt discuții, vă rog? Dacă nu sunt discuții, propun să trecem la vot.                   
Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? 3 “abțineri” (dl Desculțescu,                   
dl Gâdiuță,     dl Ungureanu). Voturi “pentru”? Cu 23 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat.  
 Proiect de hotărâre nr. 305/08.12.2023 privind aprobarea înființării serviciului social 
“Complex de Servicii Sociale Seniori” şi aprobării Regulamentului de Organizare şi Funcţionare 
a acestuia, în subordinea Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Sector 6. 

Dacă sunt discuții, vă rog? Dacă nu sunt discuții, propun să trecem la vot.                   
Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”?                   
Cu 26 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat.  
 Proiect de hotărâre nr. 287/05.12.2023 privind stabilirea unor măsuri organizatorice, 
pentru anul 2024, în vederea aplicării prevederilor Legii nr. 196/2016 privind venitul minim                 
de incluziune, cu modificările și completările ulterioare. 

Dacă sunt discuții?  Vă rog, domnule viceprimar! 
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță, viceprimar: Vă mulțumesc, domnule președinte!                   

Am avut discuția aceasta și în comisia de buget. Anii trecuți era trecut în lista ajutoarelor de 
urgență și un ajutor pentru racordarea la apă, înscrierea la rețeaua apă-canal. El nu a fost practic 
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accesat în ultimii ani, dar propun extinderea lui, să îl trecem ca ajutor de urgență pentru racordarea 
la rețele de utilități, să trecem și rețeaua de curent și gaze ca posibilitate și să încercăm totuși să îl 
menținem în proiect. Nu este vorba de o sumă mare. Propunerea este de 5.000 de lei cuantumul și 
două astfel de ajutoare le propun în proiect o sumă totală de 10.000 de lei, la viitoarele rectificări, 
spre finalul anului, dacă nu este accesat acest tip de ajutor, el poate fi diminuat și dus către alte 
proiecte. Mulțumesc! 

Dl Marius Ionel Ungureanu: Mulțumesc! Vă rog, doamna director Gabriela Schmutzer!     
D-na Gabriela Schmutzer, director general D.G.A.S.P.C. Sector 6: Să nu se creadă că 

am avea ceva împotriva acestei propuneri, dar vreau să subliniez că în nota de fundamentare de la 
acest proiect, chiar în al doilea paragraf, subliniem faptul că legea care dădea posibilitatea alocării 
sumelor pentru destinația solicitată de domnul viceprimar au fost abrogate. Deci, conform noilor 
prevederi ale Legii nr. 196 privind venitul minim de incluziune, nu mai este venitul minim 
garantat pe 416, aceste tipuri de ajutoare se acordă și sunt, am dat noi cu ghilimele chiar citat din 
lege, se acordă pentru situații excepționale datorate calamităților naturale, incendiilor, 
accidentelor, precum și pentru alte situații deosebite stabilite prin hotărârea Consiliului Local.            
Ba mai mult, conform prevederilor art. 96 din Legea nr. 196, la data intrării în vigoare a prezentei 
legi se abrogă Legea nr. 416 privind venitul minim garantat. Deci, ce vreau eu să subliniez este că 
conform prevederilor legale, acest tip de ajutor nu se regăseşte, dacă consiliu decide să acorde 
acest tip de ajutor în afara prevederilor legale, noi nu avem nimic împotrivă, dar am considerat că 
este bine să încunoștiințăm membrii consiliului care este prevederea legală. Vă mulțumesc! 

Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă rog, domnul viceprimar! 
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Neavând prezența la comisie, la acest punct, nu am putut 

să dezbatem atunci. Putem să găsim altă variantă în care să includem acest tip de ajutor în cadrul 
unui alt proiect? Adică, sunt încă în Sectorul 6 familii care au nevoie de acest ajutor pentru 
racordarea la utilități, cel puțin în zona Giulești Sârbi știu de astfel de persoane care au nevoie                
de acest ajutor, din păcate, am văzut că în ultimii ani nu a fost, chiar dacă exista prevedere legală,              
nu a fost accesat acest sprijin, nu știu exact de ce, dar mă gândesc că am putea să încercăm                   
să găsim o variantă prin care să sprijinim totuși acele familii.  

D-na Gabriela Schmutzer: Dacă consiliul decide să includem și aceste tipuri de ajutoare. 
Ce vroiam eu să subliniez, că ele nu fac parte din categoria celor prevăzute în venitul minim                  
de incluziune, fiind vorba de niște situații excepționale și apropo de accesare, ați zis bine, orice 
prestație socială, cred că am mai spus asta de multe ori în cadrul consiliului, se acordă la cerere. 
Deci, dacă nu am avut solicitări pentru astfel de ajutor, firesc că nu am dat, nu am acordat niciun 
tip de ajutor de acest fel.  

Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă rog, domna viceprimar! 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Este o situație într-adevăr, în zona Giulești Sârbi, dă 

naștere unor probleme de diferite tipuri în special sociale. O parte din ele derivă din faptul că 
mulți, și asta o știm deja toți, nu au documente pe case și pe locurile unde își duc viața, ceea ce le 
face aproape imposibil semnarea unui contract de utilități. Partea bună este că, sper că am 
deblocat situația cu Răsadniței și poate anul acesta o să reușim să înființăm acel centru comunitar 
din Giulești-Sârbi, unde să putem aduce funcționari publici, atât de la Evidența Populației, 
D.G.A.S.P.C. sau din primărie, care să țină legătura cu comunitatea și care să poată să îi îndrepte 
către diferitele programe, beneficii sau prestații pe care ei le pot accesa. Trebuie să recunoaștem 
că nu ajungem peste tot, nici nu este posibil să facem aceasta și de aceea este foarte important ca 
primăria, prin structurile ei, să fie prezentă în comunitate și sper că anul acesta o vom face și o să 
căutăm soluții, doamna director. Vă rog, să vedem ce soluții avem ca să aprobăm cu cadru legal 
un astfel de proiect care să permită accesarea unor fonduri pentru această categorie de persoane, 
dar dați-ne timp. 

Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă rog!  
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Mulțumesc pentru deschidere, retrag amendamentul 

atunci.  
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Dl Marius Ionel Ungureanu: Alte discuții? Dacă nu mai sunt alte discuții, propun să 
trecem la vot. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”.                   
Voturi “pentru”? Cu 26 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat.  
 Proiect de hotărâre nr. 292/07.12.2023 privind acordarea de la bugetul local al 
Sectorului 6, de ajutoare sociale comunitare pentru plata chiriei unor locuinţe, în anul 2024, 
pentru persoanele singure/familiile din categorii vulnerabile, ca măsură de combatere                   
a excluziunii sociale. 

Dacă sunt discuții, vă rog? Dacă nu sunt discuții, propun să trecem la vot.                   
Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? 
Cu 25 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat. A ieșit dl Enache din sală. 

Proiect de hotărâre nr. 306/08.12.2023 pentru aprobarea cuantumului maxim şi a 
condiţiilor de acordare a prestaţiilor financiare excepţionale pentru familii care nu au 
posibilitatea de a acorda copiilor îngrijirea corespunzătoare. 

Dacă sunt discuții, vă rog? Nu sunt discuții. Propun să trecem la vot. Voturi “împotrivă”? 
Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”?                   
Cu 25 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat.  

Proiect de hotărâre nr. 311/08.12.2023 privind aprobarea Planului anual de acţiune 
privind serviciile sociale administrate şi finanţate din bugetul Consiliului Local al  Sectorului 6              
al Municipiului București, pentru anul 2024. 

Dacă sunt discuții, vă rog? Nu sunt discuții. Propun să trecem la vot. Voturi “împotrivă”? 
Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 25 de voturi 
“pentru”, proiectul a fost adoptat.  
 Proiect de hotărâre nr. 23/31.01.2024 privind aprobarea acordării subvenției din bugetul 
local al Sectorului 6, în anul 2024, în vederea derulării şi finanţării proiectului „Centrul de zi 
pentru copii şi părinţi” desfăşurat de Direcţia Generală de Asistenţă Socială                   
şi Protecţia Copilului Sector 6 în parteneriat cu Fundaţia Filantropică „Metropolis”. 

Dacă sunt discuții, vă rog? Nu sunt discuții. Propun să trecem la vot. Voturi “împotrivă”? 
Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 25 de voturi 
“pentru”, proiectul a fost adoptat.  
 Proiect de hotărâre nr. 24/31.01.2024 privind aprobarea acordării subvenției din bugetul 
local al Sectorului 6, în anul 2024, în vederea derulării şi finanţării proiectului Centru de 
Consiliere şi Sprijin pentru Tineri în Situaţii de Risc ”Pași spre Independență” desfăşurat de 
Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Sector 6 în parteneriat cu Fundaţia 
Filantropică „Metropolis”. 

Dacă sunt discuții, vă rog? Dacă nu sunt discuții, propun să trecem la vot.                   
Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”.  Voturi “pentru”? 
Cu 25 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat.  
 Proiect de hotărâre nr. 26/31.01.2024 privind aprobarea subvenției din bugetul local al 
Sectorului 6, în anul 2024, în vederea derulării şi finanţării proiectului Complex de case de tip 
familial “Sf. Marcellin Champagnat” desfăşurat de Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi 
Protecţia Copilului Sector 6 în parteneriat cu Asociaţia „Fraţilor Marişti ai Şcolilor                   
din România” 

Dacă sunt discuții, vă rog? Dacă nu sunt discuții, propun să trecem la vot.                   
Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”.                   
Voturi “pentru”? Cu 25 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat.  
 Proiect de hotărâre nr. 29/01.02.2024 privind aprobarea acordării subvenției din bugetul 
local al Sectorului 6, în anul 2024, în vederea derulării şi finanţării proiectului ,,Centrul 
Comunitar Ghencea- Cantină socială” desfăşurat de Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi 
Protecţia Copilului Sector 6 în parteneriat cu Asociaţia „Sfântul Arhidiacon Ştefan-Ghencea”. 

Dacă sunt discuții, vă rog? Dacă nu sunt discuții, propus să trecem la vot. Voturi 
“împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”?                   
Cu 25 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat.  
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 Proiect de hotărâre nr. 30/01.02.2024 privind aprobarea acordării subvenției din bugetul 
local al Sectorului 6, în anul 2024, în vederea derulării şi finanţării proiectului                   
,,Centrul Comunitar Ghencea - Centru de zi” desfăşurat de Direcţia Generală de Asistenţă 
Socială şi Protecţia Copilului Sector 6 în parteneriat cu Asociaţia „Sfântul Arhidiacon Ştefan-
Ghencea”. 

Dacă sunt discuții, vă rog? Dacă nu sunt discuții, propun să trecem la vot.                   
Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”.                   
Voturi “pentru”? Cu 25 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat.  
 Proiect de hotărâre nr. 31/01.02.2024 privind aprobarea acordării subvenției din bugetul 
local al Sectorului 6, în anul 2024, în vederea derulării şi finanţării proiectului                   
„Centrul Comunitar Generaţii” desfăşurat de Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia 
Copilului Sector 6 în parteneriat cu Fundaţia Regală Margareta a României. 

Dacă sunt discuții, vă rog? Dacă nu sunt discuții, propun să trecem la vot.                   
Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”.                   
Voturi “pentru”? Cu 25 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat.  

Proiect de hotărâre nr. 33/01.02.2024 privind aprobarea asocierii între Sectorul 6                   
al Municipiului București, Clubul Copiilor Sector 6 și Clubul Sportiv Școlar nr. 5. 

Dacă sunt discuții, vă rog? Dacă nu sunt discuții, propun să trecem la vot.                   
Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”.                   
Voturi “pentru”? Cu 25 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat.  

Proiect de hotărâre nr. 37/06.02.2024 privind asumarea responsabilităţii organizării şi 
derulării procedurilor de atribuire a contractelor/acordurilor – cadru pentru achiziţia produselor 
aferente Programului pentru şcoli al României la nivelul Sectorului 6 al Municipiului Bucureşti, 
pentru anul şcolar 2023 -2024.  

Dacă sunt discuții, vă rog? 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă rog, domna viceprimar! 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Este un proiect care ar fi trebuit să fie votat înainte               

de începutul anului școlar, care ne dă voie să depunem decont pentru cheltuielile pe care le facem 
pentru programul cornul și laptele, s-a uitat, dar avem timp să remediem, de aceea venim astăzi       
cu el. Vă mulțumesc! 

Dl Marius Ionel Ungureanu: Dacă mai sunt alte discuții, vă rog? Dacă nu mai sunt alte 
discuții, propun să trecem la vot. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”?              
Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 25 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat.  

Ultimul punct pe ordinea de zi: Întrebări și interpelări. 
Dacă nu sunt întrebări și interpelări, declar ședința închisă! Vă mulțumesc!  
 
 
 
 
 

Preşedinte de ședință,                                                                     Secretar general Sector 6, 
 Marius Ionel Ungureanu                                                                            Demirel Spiridon 
 

  
 
 
 


